

Referat fra styremøte 1 Brevik Seilforening 09.01.2025

Til stede: Morten Zimarseth, Ole Øyvind Ingebretsen, Nina Klavenes, Pål Klavenes, Knut Olaf Hauge, Bård Sæthre, Ole Martin Lidal, Julia Lindland

Ikke til stede: Espen Johnsen, Nils Petter Hovemoen,

Sak 1/25 Godkjenning av referat styremøte 06.11.2024

- Godkjent.

Sak 2/25 Årsberetninger fra de forskjellige gruppene.

- **Knut** setter sammen alle rapportene fra gruppene.
- Årsberetning fra anlegg mangler. **Espen**

Sak 3/25 Budsjett 2025 og økonomi - Knut Olaf

- Vi har ca 1,4 millioner på bok og ca 2 millioner i gjeld pr 31.12.24.
- Årets regnskap viser 198.000kr underskudd, dette er inkludert 160.000kr til maling av huset.
- Budsjett er lagt opp til 83.000kr i overskudd for 2025.
- Vesentlige kostnader på huset er kjøkken. Risiko for budsjett er vedlikeholdskostnader. Det er da viktig med tilstrekkelig likviditet til å håndtere dette.
- Opprette en egen konto til bryggeanlegget som trenger vedlikehold og delvis skifte. **Knut**
- Dette gjøres ved å avsette hele bryggeleia til bryggefond/- konto. **Knut**
- Sjekke ut spillemidler til vedlikehold av brygger. **Knut**
- Lage vedlikeholdsplan for hele anlegget. **Ole Øyvind** sjekker.
- Forslag til økt kontingent med 30% på grunn av dyre tjenester som må kjøpes. Dugnadsinnsatsen er dessverre ikke like god som før. **Morten** skriver et forslag på sakstekst som legges fram på årsmøtet.
- Torunn ferdigstiller regnskap. **Knut** sender ut budsjett til styret for godkjenning.

Sak 4/25 Status Ormerfjorden V&A

- Oppsigelse vannmåler, **Ole Øyvind**
- Det er satt opp ny bom på toppen av bakken, men låsen er borte.

Sak 5/25 Eventuelt

- Det er viktig å få i gang kiosken igjen. Det er styret sitt ansvar å velge en representant til å ta ansvaret.
- Vi må bruke Teams mer. Alle referater og annet skal legges inn der. **Nina** legger inn referater fra styremøtene i Teams
- Det er planlagt klubbkveld på Seivall 22. januar.
- Medlemsfesten 8. februar. **Nina** sender ut påminnelse på FB. **Morten** sender ut mail til alle medlemmer på nytt.
- Medlemskveld med Erik på Seilbåtsenteret. **Ole Martin** planlegger med Erik.
- Årsmøte blir 12. mars kl 18:00 på Seivall.
- Jollegruppa, sport og junior. Disse skal være med i Ungdomsligaen. Jan Ove Lorentzen skal være trener for disse. Det er satt av 42.500kr til dette i budsjettet.
- 348.000kr ligger i Tippemidler til nytt garderobebygg. Kan vi legge inn VA-anlegget som egenandel her? **Bård** sjekker opp dette og sender tegninger til styret.

- Den gamle brygga ved jolleslippen er rådden. Ønsket er en uterigger på 12 m mot nord. Dette må det søkes om hvis den skal være fast. **Bård** sjekker om vi trenger søknad. Det legges inn 60.000kr ekstra i budsjettet til dette.
- En ny 2- krone er kjøpt. De andre må vedlikeholdes og repareres.
- Eventer med bedrifter kan gi gode inntekter.
- Det koster mye å slipe opp nye nøkler. Depositumet må gjenspeile reel kostnad. **Espen** har ansvaret for dette. **Morten** snakker med Espen.

Neste styremøte 11. februar 2025

Referent Nina Klavenes
Informasjonsansvarlig